
1 

 

Łódź, dnia 11.09.2024r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 10/09/2024 

z zebrania Zarządu Łódzkiego Oddziału Terenowego 

Polskiego Związku Krótkofalowców 

 

W dniu 11.09.2024 r. o godz. 18.00 odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału 

Łódzkiego PZK. Zebranie odbyło się  zdalnie na platformie Teams 

W posiedzeniu wzięli udział: 

 1. Prezes - Robert Horynek SP7RHA  

 2. Sekretarz - Jan Michalak SP7TOP    

 3. Skarbnik - Zbigniew Gniotek SP7MTU   

 4. Członek zarządu - Jakub Wolski SP7Y 

  

Obecni byli także: 

 

 Kolega Krzysztof SP7WME 

 Kolega Łukasz SP7LK 

 Kolega Cezary SP7UKL 

 Kolega Marcin SP7MZ 

 Kolega Arkadiusz SP7AJ 

 Kolega Przemek SP7LPD 

                             SP7KZK 

 

Obrady prowadzone były zgodnie z następującym porządkiem obrad: 

 

 Powitanie zebranych. 

 Przeniesienie siedziby Oddziału  i Zarządu. 

 Sprawy finansowe i materialne Oddziału 

 Przyjęcie nowych członków  

 Działalność klubów terenowych Oddziału 

 Przemiennik SR7LD  

 Znaki krótkofalowców SK  

 Umowa ze szkołą w Bratoszewicach 

 Dyskusja 

 

 Zebranie protokołował  kolega Janek SP7TOP 
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1. Powitanie zebranych. 

2. Omówiono sprawę przeniesienia siedziby Oddziału i Zarządu. Przedstawiono 

konieczność przeniesienia siedziby i przedyskutowano proponowane miejsca.  

 a. przeniesienie siedziby na ulicę Siewną 15 w Łodzi – miejsce spełnia 

 wymagania  dotyczące kosztów i możliwości instalacji anten, ale wymaga 

 niewielkiego  remontu, tzn. oczyszczenia ścian, drobnych napraw, malowania, 

 oraz  położenia nowej instalacji elektrycznej. 

 b. Propozycja ze strony Hakierspejs Łódź współdzielenia lokalu i  kosztów. 

 Przedyskutowano za i przeciw takiemu rozwiązaniu, które finalnie odrzucono. 

 Po dyskusji przeprowadzono głosowanie w sprawie przeniesienia siedziby  

 Oddziału i Zarządu na ulicę Siewną 15 w Łodzi – Uchwała nr 1 

3. Kolega Zbyszek SP7MTU przedstawił stan finansów Oddziału, oraz stan majątku 

Oddziału. Stan materialny oddziału będzie dokładnie znany po inwentaryzacji, 

która ma być zarządzona przez prezydium ZG PZK. 

4. Przyjęcie nowych członków. Uchwała nr 2, uchwała nr 3, uchwała nr 4, uchwała 

nr 5  

5. Omówiono zagadnienia związane z klubami. Poruszono sprawy formalnie 

istniejących, ale faktycznie niedziałających klubów. Kolega Łukasz SP7LK 

przedstawił obecną działalność klubu SP7PZS.  

6. W związku z zamiarem przyjęcia na stan Oddziału przemiennika SR7LD w celu 

zapewnienia jego bezawaryjnej pracy jest konieczność wymiany nadajnika. 

Wymaga to zakupu radiotelefonu Motorola GM340. Podjęto decyzję o zakupie 

tego radiotelefonu. Uchwała nr 6. 

7. Zarząd postanowił wystąpić o zezwolenia na znaki kilku nieżyjących 

krótkofalowców. Ma to na celu ochronę tych znaków na pewien czas, aby nie 

pojawiły się w eterze. Zarząd będzie na bieżąco monitorował konieczność 

występowania o takie zezwolenia i to realizował. Uchwała nr 7. 

8. Kolega Krzysztof SP7WME zreferował obecny stan umowy między PZK, a 

szkołą w Bratoszewicach. 

9. W dyskusji padła między innymi propozycja zorganizowania spotkania członków 

Oddziału w Konewce, gdzie znajduje się bunkier i trasa turystyczna. Realizacja 

tego przedsięwzięcia nastąpi po uzgodnieniach w dogodnym dla wszystkich 

terminie. 

10. Zamknięcie zebrania 

 

 Podjęto następujące uchwały: 

 

 Uchwała nr 1. 

 

 W sprawie przeniesienia siedziby Oddziału i Zarządu na ulicę Siewną 15 w Łodzi. 

   

 Głosowanie: za_3_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _1_ . 
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 Uchwała nr 2. 

 

 W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK: 

 

 Kolega Łukasz Sudoł SP7-15-116 

 

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 3. 

 

 W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK: 

 

 Kolega Marcin Mąkosza SQ7JHS 

 

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 

 

 Uchwała nr 4. 

 

 W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK: 

 

 Kolega Longin Ficnerski SP7-15-117 

 

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 5. 

 

 W sprawie przyjęcia w poczet członków PZK: 

 

 Kolega Marcin Budzyński SP7MB 

 

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 6 

 

 W sprawie zakupu radiotelefonu GM340 do przemiennika SR7LD. 

   

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwała nr 7 

 

 W sprawie wystąpienia o zezwolenia na znaki nieżyjących krótkofalowców. 

   

 Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

 Uchwały wchodzą w życie z dniem podjęcia 
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Robert Horynek SP7RHA……………………………………………... 

 

Zbigniew Gniotek SP7MTU…………………………………………… 

 

Jan Michalak SP7TOP…………………………………………………  

 

Jakub Wolski SP7Y…………………………………………................ 

 


